

先贤安息日学课  
PIONEER SABBATH-SCHOOL LESSONS

旧约历史  
OLD TESTAMENT HISTORY

第 14 课

1888 年 4 月 7 日

信心的试验

LESSON 14

April 7, 1888

THE TEST OF FAITH

参阅：《预言之灵》卷一，第 10 章的后部分。

1. 亚伯拉罕有什么样的品格？  
创 26：5。
2. 他早年的生活环境是否有利于这种品格的形成？书 24：2。
3. 亚伯拉罕因什么而被算为义？  
罗 4：3。
4. 真正的信心会有什么功效？  
加 5：6；约一 5：4。
5. 耶和华做了什么来试验亚伯拉罕的信心？创 22：1，2。
6. 亚伯拉罕如何服从？第 3 节。
7. 他们走了多长时间才到达那个地方？  
第 4 节。
8. 在他们一起去献祭的地方途中，以撒对他父亲说了什么？第 7 节。
9. 亚伯拉罕的回答是什么？第 8 节。
10. 他们到达那个地方后，亚伯拉罕做了什么？第 9 节。
11. 他在杀死以撒这件事上进行到哪一步？  
第 10 节。
12. 他是如何被阻止完成献祭的？  
第 11，12 节。
13. 耶和华的天使说现在有什么已经得到证实了？第 12 节。

SIDE LIGHTS.-" Great Controversy," [The Spirit of Prophecy] Vol. 1, last part of Chap. 10.

1. What was the character of Abraham ?  
Gen. 26 : 5.
2. Were his early associations favourable to the formation of such a character ? Josh. 24 : 2.
3. For what reason was Abraham counted righteous ? Rom 4 : 3.
4. What will true faith do ?  
Gal. 5 : 6 ; 1 John 5 : 4.
5. What did the Lord do to test Abraham's faith?  
Gen. 22 :1, 2.
6. How did Abraham obey ?  
Verse 3.
7. How long did they travel before they came to the place ?  
Verse 4.
8. What did Isaac say to his father as they were going together to the place of sacrifice ?  
Verse 7.
9. What was Abraham's reply ? Verse 8.
10. When they came to the place what did Abraham do ? Verse 9.
11. How far did he proceed toward slaying Isaac?  
Verse 10.
12. How was he prevented from completing the sacrifice ?  
Verses 11, 12.
13. What did the angel of the Lord say was now proved ? Verse 12.

14. 亚伯拉罕先前所说的“上帝必自己预备一只羊羔”这一句话是如何应验的？

第 13 节。

15. 由于亚伯拉罕行了这事，耶和华给了什么应许？ 第 15-18 节。

16. 是什么使这个对亚伯拉罕信心的考验显得特别强烈？

答：以撒是亚伯拉罕唯一的儿子（创 22：2）；他对于能再拥有一个儿子没有任何属世希望。最重要的是，上帝曾应许他众多的后裔将来自以撒。来 11：17，18。

17. 亚伯拉罕相信上帝能做什么？

来 11：19。

18. 就亚伯拉罕的信心而言，这件事证明了什么？ 雅 2：21，22。

19. 亚伯拉罕因此获得了什么奇妙的称号？ 雅 2：23。

20. 谁可以同享这个祝福？ 加 3。

14. How were Abraham's words, that God would provide himself a lamb, fulfilled? Verse 13.

15. What promise did the Lord make because Abraham had done this? Verses 15-18.

16. What made this a peculiarly strong test of Abraham's faith.

Ans.-Isaac was Abraham's only son (Gen. 22 : 2); there was no earthly hope that he could ever have another; and more than all, God had promised that his numerous seed should come through Isaac. Heb. 11 : 17, 18.

17. What did Abraham believe that God was able to do? Heb. 11 : 19.

18. What did this act prove concerning Abraham's faith? James 2 : 21, 22.

19. What wonderful title did Abraham thus gain? James 2 : 23.

20. Who may share this blessing? Gal. 3.



独一真神中文事工 One True God Chinese Ministry

独一真神中文事工 [www.onetruegodchimin.com](http://www.onetruegodchimin.com) 电邮/Email: [onettruegodchineseministry@gmail.com](mailto:onettruegodchineseministry@gmail.com)